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Szám: 2025                                                                                 Réte, 2025.4.24- én 

 

                                                 J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

                  Az Önkormányzat  üléséről, amelyre 2025. április 24- én  

                                     került sor a községi hivatal üléstermében 

                                      

Jelenlévők: 

Polgármester                                         PaedDr. Metzner Zoltán, MBA  

Alpogármester                                      PaedDr. Kovács Erika, PhD.          

Képviselők:                                          Mgr. Gyurcsi Pomichal Mária 

                                                             Kysučan Péter 

                                                             Kiss Zoltán  

                                                             Neszméry Előd 

                                                             Bc. Rajczy Tibor 

                                                             Szitka Mária 

                                                             Sándor Nemes Erzsébet  

Igazoltan távol :                                   Mgr. Podolcová Viktória,PhD.                                  

Főellenőr :                                            Mgr. Tomovič Mária   

                                                         

  

1. Megnyitó 

A polgármester   megállapította, hogy a képviselőtestület a meghatározott határidőn belül ült 

össze. 9 tagú testületből  8- an vannak jelen, tehát a képviselőtestület határozatképes. 

A testület napirendje: 

1. Üdvözlés 

2. A hitelesítők,jegyzőkönyv-vezető  jelölése 

3. A javaslati bizottság választása 

4. A 2024-es költségvetés  I. negyedévi  teljesítése 



5. A kultúrbizottság elökének beszámolója a 2025-ös Falunapok programjáról 

6. A polgármester aktuális információi, képviselők és jelenlévők hozzászólásai 

7. Egyéb 

8. Befejezés 

2. Hitelesítők  és jegyzőkönyv-vezető jelölése 

A polgármester  Kvál Violát jelölte jegyzőkönyvv-vezetőnek,  hitelesítőknek  pedig Kiss 

Zoltánt  és  PaedDr. Kovács ERikát, PhD. , képviselőket.   

A képviselők egyhangúlag tudomásul vették a jegyzőkönyv-vezető és a hitelesitők jelölését.  

Szavazás : jelenlévők:  8  mellette : 8 

 

3.  A javasló bizottság választása 

A polgármester ismertette a képviselőkkel, hogy a javasló bizottságba  Szitka Máriát, Sándor 

Nemes Erzsébetet  és Mgr. Gyurcsi Pomichal Máriát, javasolja. 

A képviselők egyhangúlag jóváhagyták a javasló bizottság tagjait. 

Szavazás: jelenlévők:   8    mellette:  8 

 

4.     A 2025-ös költségvetés  I. negyedévi teljesítése 

 A polgármester  felkérte Kvál Violát ,hogy terjessze elő a költségvetés teljesítését. 

 Kvál Viola leszögezte , hogy a képviselők kézhez kapták az aprólékosan kidolgozott   

jelentést a költségvetés teljesítéréről. Az I. negyedévben a bevételi rézs 27%-ra a kiadási rész 

pedig 25%-ra lett teljesítve..Bevételi részben a hulladék vitel 82%-ra van teljesítve, az 

ingatlanadók a májusi hónapban lesznek aktuálisak. A kiadási részben  már kifezettük  

a számlát  a játszótér elemeiért. Jelenleg  a terepmunkálatok folynak- az öntözőrendszer és 

a gyep lerakása.  

 Írásbeli anyag a jegyzőkönyv része. 

Megvitatás után a képviselők egyhangúlag tudomásul vették a 2025-ös költségvetés  I. 

negyedévi teljesítését. 

Szavazás : jelenlévők :  8   mellette:  8 

 

5.   A kultúrbizottság elnökének beszámolója a 2025-ös Falunapok programjáról  

A  község polgármestere felkérte a kultúrbizottság elnöknőjét a beszámoló előterjesztésére. 

Mgr. Gyurcsi Pomichal Mária , a kultúrbizottság elnöknője elmondta, hogy a Falunapokra 



június 20-án és 21-én kerül sor. A hagyomány szerint június 20-án pénteken 18.00 órakor 

ökumenikus istentisztelettel nyitunk a református templomban. 21 órától az iskola udvarán 

mesefilm vetítésére kerül sor. Június 21-én szombaton 9 órakor főzéssel nyitunk. A délutáni 

műsor 15 órakor ünnepélyes megnyitóval kezdődik, utána az óvodások és az iskolások 

műsora következik. 16.10-kor Jókárol a Tankó testvérek műsora következik. 16.45-től 17.15-

ig Nótár Mary énekesnő Magyaroszágról, utána Mihalovič Štefan Natan műsora, 18 órától 

pedig gyermekműsor Show Detom következik. 19.30-tól 20,15-ig Árva Dávid háromnyelvű 

előadása ,21.00 órakor  emlékkoncert Karel Gott dalaiból Nikolas Puttal, 22 órakor lézershow 

, utána pedig táncmulatság Szitka Marikával és csapatával.. 3 órakor befejezés. 

Büfét, frissítőt Sándor Magdaléna és csapata biztosítja. 

Ezúton mondok köszönetet a bizottság minden egyes tagjának a szorgalmas munkáért és a jó 

együttműködésért.. 

Megvitatás után a képviselők egyhangúlag tudomásul vették  a kultúrbizottság elnökének 

beszámolóját a 2025-ös Falunapok programjáról. 

Szavazás:   jelenlévők:   8   mellette :  8  

 

6.   A polgármester aktuális információi, a képviselők és jelenlévők hozzászólásai  

  a.  A polgármester ismertette a képviselőkkel az aktuális információkat : 

       -  A konténerállomásra megfigyelő kamerát szereltettünk 

        -   Felújítottuk a multifunkciós pályát 

- Az új gyermekjátszótéren már csak a tereprendezés befejezésére várunk, ha minden jól 

megy 2 héten belül átadjuk a nyilvánosságnak  a játszóteret 

- A csatornázási projekttel kapcsolatban : a sikerült a 3 %-os áfaemelést az 

Környezetvédelmi Alappal kiegyezeni – ők fizetik . Január végéig minden beszerzési 

dokumentációt benyújtottuk áttekintésre . Hibát nem találtak, minden dokumentációt 

minden költségvetési tétellel jóváhagytak. A jóváhagyást követően nyilvános 

pályázatot írtunk ki építési felügyelő személyére, aki Zlaté Moravcéről  Ing. Petrovič 

lett 50 ezer euróért. Szenc polgármesterével közösen tárgyalásokat folytattunk BVS 

vezetésével a szenci közcsatorna kapacitásnövelésének műszaki és jogi feltételeiről. 

Ígéretet kaptunk, hogy segítenek ezügyben is. Sikerült a BVS vezetőségével 

kiegyezni, hogy a cég mind a 3 szakasz önrészét saját forrásból visszafizeti nekünk, 

azaz az önkormányzatnak nem kell társfinanszírozási hitelt igényelnie.  

Az építési területet április 29-én adjuk át a kivitelezőnek.  

A község február végén nyújtott be pénzvisszatérítési kérelmet a II. szakaszra, jelenleg 

a kiértékelésére várunk. 

 



 Megvitatás után a képviselők egyhangúlag tudomásul vették  a polgármester aktuális 

információit. 

 

 

8. Egyéb 

a.) A polgármester előterjesztette Mgr. Ivana Melicherová, Nobelova 3151/2A, 83102 

Bratislava kérelmét az 560-as sz. parcella egy részének megvételére. A polgármester nem 

támogatja a kérvény jóváhagyását. 

A képviselők egyhangúlag elutasították, nem hagyták jóvá az 560-as sz.parcella egy részének 

eladását. 

Szavazás : jelenlévők :  8    mellette :  8 

 

b.) A polgármester előterjesztette a Valdia , s.r.o, Miletičova 44, 82108 Bratislava  

előszerződés megkötését  a vízvezeték  és a csatornázás tulajdonjogának átruházására 

meghatározott terjedelemben a Valdia s.r.o részére 

Megvitatás után a testület egyhangúlag jóváhagyta a Valdia s.r.o előszerződésének 

megkötését a benyújtott kérvény alapján. 

Szavazás : jelenlévők:  8   mellette:  8 

c.) Mgr. Gyurcsi Pomichal Mária , képviselőnő ismertette a képviselőkkel, hogy május 4-én 

17.órától magyar nyelvű, május 10-én és 11-én 15. 00 órától szlovák nyelvű Anyák napi 

műsor lesz a kultúrházban. A gyemeknap június 7-én  az iskola udvarán lesz megtartva. 

d.) Kysučan Péter- képviselő, a 330-as házszám előtt egy roncs-autó parkol már hosszabb 

ideje, jó lenne felszólítani a tulajdonost , hogy távolítsa el.  

e.) Sándor Nemes Erzsébet – képviselőnő, temetőkben a padok nagyon rossz állapotban 

vannak , jó lenne  újakra cserélni. 

f.) Rajczy Tibor-képviselő- ígérem az Anyák napi műsorra a  hangosítást bebiztosítom 

a kultúrházban. 

g.) Kiss Zoltán – képviselő, elsősorban a szervezőknek fejezem ki köszönetemet Böjte Csaba 

látogatása kapcsán. Továbbá a polgármester úrnak is köszönetet mondok az új játszótér 

kiépítéséért, de szükség lenne oda is egy térfigyelő kamerára. Továbbá javaslom megerősíteni 

a hangosítást a ravatalozónál  , valamint a benti falon egy tábla elhelyezését.  

j.) Neszméry Előd – kéviselő, az FK Reca-Réte vezetőségének nevében fejezem ki 

köszönetemet a villany- az esti világítás elintézéséért,valamint a nagyon jó együttműködésért 

mint a község vezetésével, mint az ŠK – a pálya bérlőjének vezetésével. 



i.) A polgármester válaszolt a kérdésekre és bebiztosítja a feladatok megvalósítását. 

 

8. Befejezéss 

A község polgármestere megköszönte a részvételt és berekesztette az ülést. 

                                                      

                                                                  

 

                                                                    PaedDr. Zoltán Metzner,MBA 

                                                                                   polgármester 

 

 

 

Hitelesítők:   Kiss Zoltán                                                   .........................................                                                                                       

                      PaedDr. Kovásc Erika, PhD.                       .......................................... 

 

 

    

                            


